
           ДО ПРОФ. ХРИСТО ХРИСТОВ,  

КМЕТ НА ОБЩИНА ШУМЕН  

ЧРЕЗ Г-ЖА АСЯ АСПАРУХОВА,  
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА   

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ШУМЕН  

  

  

ПИТАНЕ  

ОТ  

 РЕНИ ЦАНКОВА, ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК НА ПП ГЕРБ  

  

ОТНОСНО: ЛИПСВАЩО  ОСВЕТЛЕНИЕ В НОВАТА ГРАДИНКА,  ПО УЛИЦА 
,,МАРИЦА‘‘/градинката на новия покрит участък на реката/ . 

  

  

Уважаеми г-н Христов,  

На основание чл.33, ал.1, т.4 от ЗМСМА и във връзка с постъпил сигнал и 
оплаквания до мен, в качеството ми на общински съветник при Общински съвет Шумен 
от граждани,, отправям питане по следния въпрос:  

        По улица ,,Марица‘‘, градинката на новия покрит участък на реката, има изградени 
осветителни тела, но част от тях не светят. Има ли някакъв проблем с това осветление и 

ако има такъв, кога ще бъде отстранен ? 

 
 

Моля, на основание Правилника за организацията и дейността на Общинския 
съвет, неговите комисии и взаимодействието му с администрацията на община Шумен, 
да ми предоставите писмен отговор.         

                

       
  

         Дата: 14.03.24г.                                                       С Уважение: ...............................  
 гр. Шумен         /Рени Цанкова /    


